

## 國立陽明交通大學校友資料庫個資聲明

國立陽明交通大學為設置、維護本校校友資料庫，於辦理過程需要您的個人資料類別，謹依個人資料保護法第8條規定告知以下事項：

1. 蒐集目的及方式：國立陽明交通大學蒐集目的在於設置、維護本校校友資料庫，以達服務校友之目的。

2. 蒐集個人資料類別

蒐集資料包括：

1. 辨識個人者：姓名、本人電話、電子信箱位址。
2. 個人描述：性別、出生地、出生日期。
3. 學校紀錄：學歷。
4. 現行受雇情形：現（兼）職。
5. 工作經驗：經歷。

3. 利用期間、地區、對象及方式：

1. 期間：因執行執務所必須之保存期間。
2. 地區：臺灣地區。
3. 利用對象及方式：利用對象為本校；利用方式為郵寄、電話、或其他活動訊息之通知、公告。

4. 當事人之權利

您可以依據個資法第3條針對本校，行使以下權利：

1. 查詢或請求閱覽。
2. 請求製給複製本。
3. 請求補充或更正。
4. 請求停止蒐集、處理或利用。
5. 請求刪除。

## **NYCU Personal Information Declaration**

National Yang Ming Chiao Tung University, in order to establish and maintain the alumni database of our university, requires your personal information during the process. In accordance with Article 8 of the Personal Data Protection Act, we hereby inform you of the following:

### **1. Purpose and Method of Collection:**

The purpose of collecting data at National Yang Ming Chiao Tung University is to establish and maintain the alumni database for the purpose of serving our alumni.

### **2. Categories of Personal Information Collected:**

The collected data includes:

- (1) Identifying Information: Name, personal phone number, email address.
- (2) Personal Description: Gender, place of birth, date of birth.
- (3) School Records: Educational background.
- (4) Current Employment Status: Current employment status (including part-time work).
- (5) Work Experience: Employment history.

### **3. Duration, Geographic Area, Recipients, and Methods of Use:**

- (1) Duration: The data will be retained for the period necessary for the execution of our duties.
- (2) Geographic Area: Taiwan region.
- (3) Recipients and Methods of Use: Personal data will be used by NYCU; the methods of use include mailing, telephone communication, or notification of other activities.

### **4. Rights of the Data Subject:**

You have the following rights under Article 3 of the Personal Data Protection Act with regard to our university:

- (1) To inquire or request access to your data.
- (2) To request the issuance of copies.
- (3) To request supplementation or correction.
- (4) To request the cessation of collection, processing, or use.
- (5) To request deletion.